
D66 Vragen Nota Circulaire Economie 

 

 

Op de website van Cirkelregio Achterhoek zien we De Woonplaats niet bij de partners 

(https://cirkelregiodeachterhoek.nl/partners/).  

 

Vragen: 

● Is de Woonplaats inderdaad niet onderdeel van dit samenwerkingsverband? 

● Zo nee, waarom niet en is hierover gesproken met De Woonplaats? 

 

 

Recent is ook het Achterhoekse Initiatief ‘Samen Biobased Bouwen’ van start gegaan. In 

navolging van Wonion hebben meerdere Achterhoekse wooncorporaties toegezegd om 

ieder een pilot project te starten voor het daadwerkelijk bouwen van een biobased woning.  

 

Vragen: 

● Is De Woonplaats ook bij betrokken bij Samen Biobased Bouwen?  

● Zo nee, waarom niet?  

● Zo ja, gaat De Woonplaats ook op korte termijn een pilot project uitvoeren voor een 

biobased woning? 

 

 

Op blz. 18 lezen we:  

Thematafel Circulaire Economie & Energie-transitie (CE&E) In de regionale thematafel 

‘Circulaire Economie en Energietransitie’ (CE&E) is er aandacht voor initiatieven in het kader 

van circulaire economie. Ideeën worden voorbereid om dit planmatig en zo mogelijk 

regionaal te realiseren. Projecten op dit gebied worden onderdeel van de Regiodeal 

(kringlooplandbouw, circulair ondernemen). 

 

Vraag: Ondertussen weten we dat er geen nieuwe Regiodeal komt, althans niet in de 

komende jaren. Wat betekent dit voor de projecten voor kringlooplandbouw en circulair 

ondernemen? 

 

 

Op blz 20 lezen we: 

Woningcorporatie De Woonplaats heeft samen met Fijn Wonen, het woonproduct van Van 

Wijnen, 14 eengezinswoningen aan de Nieuwstraat in Dinxperlo gerealiseerd. Het betreft 

zeer duurzame en gasloze woningen. De woningen zijn all-electric en hebben allemaal 

vloerverwarming. 

 

Vragen: 

● Alle nieuwe huizen moet aan de BENG en MPG norm voldoen en zijn alijd gasloos. 

In hoeverre zijn deze voorbeelden daadwerkelijk meer circulair en biobased dan de 

minimumnorm voor nieuwbouw?  

● Is het mogelijk om onafhankelijke certificering zoals Gebouw GPR en/of BREEAM op 

te nemen als eis bij realisatie nieuwbouw? 

 

 

https://cirkelregiodeachterhoek.nl/partners/


Op de website van Cirkelregio Achterhoek lezen we dat voor bestaande gebouwen een 

materiaalpaspoort wordt opgesteld. Op blz. 27 lezen we dat alleen een materialenpaspoort 

voor nieuwe (gemeentelijke) gebouwen wordt opgesteld.  

 

Vraag: Waarom wordt dit ook niet voor de bestaande gemeentelijke gebouwen gedaan? 

 

 

Op blz 32 lezen we: 

De ANLb-regeling ondersteunt boeren (en particulieren) om hun grond zo te beheren dat 

leefgebieden van soorten die van internationaal belang zijn, in stand blijven. Veel 

maatregelen die goed zijn voor deze soorten vragen een extra inspanning. Het ANLb biedt 

een vergoeding voor deze extra inspanning. 

 

Vaag: Een veelgehoorde klacht dat de vergoeding laag is afgezet tegen de inspanning die 

geleverd moet worden. In hoeverre is dit een probleem om het landschapsbeheer verder op 

te schalen en wat kan de gemeente hierin betekenen?  

 

 

omgekeerd inzamelen 

Vragen: 

● Voldoet de gemeente Aalten aan de landelijke doelstelling van het 

Uitvoeringsprogramma VANG-HHA 2021- 2025?  

● Zo, nee wat is er nog om dit wel te halen? 

 

 

Op blz 51 lezen we: 

De gemeente Aalten neemt een rol als aanjager. De gemeente stimuleert en faciliteert 

circulair ondernemerschap en circulaire initiatieven.  

 

Vraag: Wat gaat de gemeente nu exact doen om ‘aan te jagen’?  

 

 

 

 

 


